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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Történt-e intézkedés a római egyházi ingatlanok ügyében?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .

A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

RMA 2002 . júniusában - hosszú előzetes tárgyalások és egyeztetések után - a Magyar
Püspöki Konferencia és NKÖM megállapodott a Római Magyar Akadémia és a Pápai
Magyar Intézet közös épületében lévő és az Akadémia (ill. korábban a Külügyminisztérium)
által használt szolgálati lakások visszaadásáról . A megállapodás teljesedése azonban az új
kormány alatt nem történt meg . Ez ügyben 2004. február 16-án kérdést intéztem Önhöz,
melyre a 2004 . április 6-án érkezett válaszban, Ön biztosított arról, hogy mindent megtesz
annak érdekében, hogy az Egyház és a Római Magyar Akadémia érdekeinek egyaránt
megfelelő megoldást rövid időn belül megtalálják . Megjegyzem a korábbi megállapodás is
konszenzuson nyugodott . Azóta eltelt több mint kettő év .

Kérdezem Miniszter urat, sikerült-e a megállapodást megkötni és a Magyar Katolikus
Egyháznak visszaadni jogos ingatlanrészét?

Tisztelettel :

Budapest, 2004 . október 19 .
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